

*Unplug cleaner before replacing parts. Refer to owner's manual for model specific instructions.*

**WARNING:** *Plastic bags can be dangerous. To avoid suffocation, keep this bag away from babies and children.*

*This product may be used in all vacuums in which the vacuum manufacturer specifies this style of bag or filter.*

*If product does not fit model for which manufacturer has specified this product, return product and original receipt to Accessories Dept Returns, 7005 Cochran Road, Glenwillow, OH USA 44139. Not responsible for replacement of product, injury, death or damage due to misuse, mishandling, failure to follow vacuum manufacturer's instructions or any cause other than manufacturing defect.*

*Débrancher l'aspirateur avant de remplacer des pièces. Consulter le guide d'utilisation pour obtenir les directives spécifiques au style et au modèle.*

*AVERTISSEMENT : Les sacs de plastique peuvent être dangereux. Pour éviter les risques d'étouffement, tenir ce sac hors de la portée des bébés et des enfants.*

*Ce produit peut être utilisé dans tous les aspirateurs pour lesquels le fabricant recommande ce style de sac ou de filtre.*

*Si le produit ne convient pas au modèle indiqué par le fabricant, retourner le produit et le reçu original à Accessories Dept Returns, 7005 Cochran Road, Glenwillow, OH USA 44139. Non responsable du remplacement sans frais, de blessures, de mort ou de dommages en raison d'utilisation abusive, de manipulation inappropriée, de non-respect des instructions du fabricant ou de causes autres qu'un défaut du fabricant.*